
 

     

 

Αθήνα, 3 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

Θέμα: «Σε απόγνωση οι μελισσοκόμοι της Κω» 

 

Η μειωμένη διάθεση της παραγωγής τους έχει οδηγήσει σε απόγνωση του παραγωγούς 

μελιού του νησιού της Κω, καθώς βλέπουν την κατάσταση να χειροτερεύει. 

Όπως δήλωσε ο Πρόεδρος του Μελισσοκομικού Συνεταιρισμού Κω κ Μανώλης Κόρκης 

στην ΕΡΤ Ρόδου, δεν έχει πουληθεί ούτε ένα κιλό μελιού και γι’ αυτό οι παραγωγοί θα 

αντιμετωπίσουν σοβαρότατο πρόβλημα επιβίωσης. 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της καταγγελίας,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες πρόσθετες πρωτοβουλίες ενίσχυσης του κλάδου των μελισσοκόμων 

προτίθεται να λάβει; 

2. Τι δείχνουν τα μέχρι τώρα στοιχεία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης 

αναφορικά με την παραγωγή και τη διάθεση της παραγωγής μελιού στη χώρα μας; 

3. Σε πόσους τόνους υπολογίζεται το αδιάθετο προϊόν των παραγωγών; 

4. Ποιες κινήσεις προώθησης εξετάζονται από το Υπουργείο; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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